
Brief buiten zitplaatsen

Beste College van Bestuur,

Een van de pijlers van Fractie Front is een Living Campus. Wij willen ons als fractie inzetten om
een bruisende campus te creëren waar studenten samen kunnen komen om te studeren en het
gevoel van saamhorigheid te versterken. Vandaar dat we graag de uitbreiding van het buiten
zitplekken op de campus willen aankaarten.

De hoeveelheid studieplekken op de campus is een terugkerend onderwerp. Echter willen we
ons deze keer focussen op het aantal plekken wat buiten beschikbaar is voor zowel studeren
maar ook ontspanning tussen de colleges door. Nu we ons weer in het voorjaar begeven en het
weer beter wordt merken we dat er door studenten volop gebruik wordt gemaakt van de tafels
en zitplekken die de campus te bieden heeft. Dit is bevorderlijk voor het welzijn en de
gezondheid van studenten. Daarnaast is in de frisse lucht kunnen werken en buiten pauze
kunnen houden tussendoor bevorderlijk voor de concentratie tijdens het studeren. Vandaar dat
we willen vragen om het aantal picknickbanken op de campus uit te breiden. We zijn ervan op
de hoogte dat er in de zomer buitenwerkplekken geplaatst worden rondom het nieuwe Marga
Klompé gebouw, maar we zien ook nog mogelijkheden om meer picknickbanken rondom het
restaurantgebouw neer te zetten. Zeker tijdens pauzes zoeken studenten het restaurant veel op
voor onder andere hun lunch. Vandaar dat meer buiten zitplekken rondom dit gebouw erg
gewenst zouden zijn. Het gaat dan voornamelijk om het grasveld achter het restaurant en het
grasveld tussen het restaurant en de AH To Go (zie bijlage 1). Met normale picknickbanken is
het mogelijk om daar te studeren en te lunchen, maar blijft het ook mogelijk de tafels te
verplaatsen in het geval dat er een evenement plaatsvindt op de betreffende locatie. De
schaduw die de bomen bij die plekken biedt, maakt het extra aantrekkelijk voor studenten om
daar te studeren omdat er dan geen sprake is van overlast door felle zon.

Bovendien is het ter onze attentie gebracht dat de picknickbanken die nu rondom het restaurant
gebouw staan, toe zijn aan vervanging. Deze staan er al een aantal jaren en vertonen nu
dusdanige tekenen van slijtage dat er sprake zou zijn van een risico op doorbreken. Daarom
willen we aanvullend vragen of de huidige picknickbanken vervangen kunnen worden zodat
deze weer veilig gebruikt kunnen worden.

Concluderend willen we het College van Bestuur vragen om meer picknickbanken te plaatsen
op de velden rondom het restaurantgebouw. Tevens willen we vragen om de huidige banken te
laten inspecteren op schade en deze te vervangen zodat studenten de mogelijkheid hebben om
prettig buiten te studeren en pauze te houden.

Met vriendelijke groet,

Fractie Front



Bijlage 1: Plattegrond gewenste locaties extra picknickbanken


